



T W I S T D E S I G N

Orderly chaos. A contradiction? Not at all. Material moves, twists, entwines and flattens out. Thus, weaving (in all shapes and forms) is the latest trend in furniture and architecture. Be it in the form of sinuous weaving that recalls the wrapping of a ribbon. Or tidy and precise, as in industrial design. Or as light as a spider's web, perfect and spherical as a honeycomb. The effect is dynamic, inspired by the architecture of nature.

■ *Un chaos organisé. Paradoxal ? Pas du tout. La matière bouge, s'emmêle, se désarticule, s'affine. Ainsi, les enchâssements - sous toutes leurs expressions les plus diverses - dominent les dernières tendances en matière de déco et d'architecture. Entrecroisements sinueux qui rappellent les mouvements d'un ruban. Assemblages nets et rigides, inspirés du design industriel. Ou alliages légers comme des toiles d'araignée, précis et sphériques tels des alvéoles. Une dynamique qui s'inspire de l'architecture de la nature.*

